
 PROTOKÓŁ Nr 26/2020

z posiedzenia Komisji  Kultury, Oświaty i  Zdrowia, Komisji Budżetu, Rolnictwa
i Rozwoju Gospodarczego i Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy

odbytego w dniu 28 grudnia 2020 r. w hali  Szkoły podstawowej im. Mikołaja
Kopernika w Gierzwałdzie.

Posiedzenie rozpoczęto godz. 10 0 0  -  zakończono godz. 12 5 8 .
Przewodniczył: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek
Obecni Radni Gminy Grunwald (lista obecności zał.  nr 1):

Ponadto w sesji wzięli udział:
  1. Wójt Gminy – Adam Szczepkowski,
  2. Skarbnik Gminy – Sylwia Kierebińska,
 
Ad pkt.  1  i  2.  Przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  –  Pan Zbigniew Napłoszek -
dokonał  otwarcia  posiedzenia  komisji,  stwierdził  prawomocność  obrad  oraz
przedstawił projekt porządku obrad.

Porządek obrad Komisji został przyjęty w głosowaniu jawnym 
- 11 głosami za,

- przeciwnych nie było,  
-wstrzymujących się nie było wg następującego wyszczególnienia:

1.Otwarcie–stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Zaopiniowanie projektów uchwał przez Komisje Rady Gminy:
3.1.w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między gminnego w zakresie opieki nad
bezdomnymi zwierzętami pomiędzy Gminą Grunwald a Gminą Miejską Ostróda;
3.2.  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Grunwald na lata 2021 - 2035;
3.3. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Grunwald na 2021r.;
3.4. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2020-2032;
3.5. w sprawie zmian budżetu gminy Grunwald na 2020 rok;
3.6.  w  sprawie  ustalenia  planu  pracy  Rady  Gminy  Grunwald  oraz  planów
pracy stałych komisji rady na 2021 rok.
4.Wolne wnioski i informacje.
5.Zamknięcie posiedzenia komisji. 
Radni uwag nie zgłosili. 

.
Ad pkt.  3.  Zaopiniowanie  projektów uchwał przez Komisje Rady Gminy:

3.1.w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia między gminnego w zakresie opieki nad
bezdomnymi zwierzętami pomiędzy Gminą Grunwald a Gminą Miejską Ostróda;
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  przedstawił  projekt  uchwały   w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  między  gminnego  w  zakresie  opieki
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nad bezdomnymi zwierzętami pomiędzy Gminą Grunwald a Gminą Miejską Ostróda
(zał .  nr  2) .
Radni  uwag nie  zgłosi l i .

3.2 .  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletnie j  Prognozy  Finansowej  Gminy  Grunwald   na  la ta
2021-2035.  (zał .  nr  3)
3.3.w sprawie uchwalenia  budżetu Gminy Grunwald na 2021 r.  (zał .  nr  4) .
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek   -  zapytał  jakich
zmian dokonano w projektach uchwał.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  zgodnie  z  zaleceniami
RIO. 
Radny– Pan Ryszard Bala-  stwierdził ,  że  projekty uchwał  radni  otrzymali  dwa miesiące
temu,  który nadal  jest  dokumentem obowiązującym,  nad którym radni  pracują.   Oznajmił ,
że  nie  rozumie  dlaczego  po  przekazaniu  radnym projektu  uchwał  dokonywane  są  zmiany
za  pośrednictwem  przesyłania  kolejnych  wersji .  Poprosił  o  wyjaśnienia  takiej  metody
współpracy  oznajmił,  że  zmiany  powinno  omawiać  się  na  posiedzeniu  komisj i  a  nie
dobrowolnie.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  zmiany  zostały
omówione  na  posiedzeniu  komisj i  w dniu  16  grudnia  2020r.  Zmiany został  zasugerowane
w opinii  RIO i po przedstawieniu ich radnym. 
Radny– Pan Ryszard Bala-  zapytał,  czy zmiany są tyko te,  które sugerowało RIO.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała,  że tak.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  złożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  w  projekcie  uchwały
budżetu -  w § 6 –wykreślić:  „ust .2.  Spłatę  wcześniej  zaciągniętych zobowiązań w kwocie
–6909958,44zł”.   Oznajmił ,  że  w takcie  roku  rada  będzie  mogła  podjąć  odrębną  uchwałę
w prawie zaciągnięcia kredytów, jeśli  będzie taka potrzeba.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  kwota  dotyczy  emisji
obligacj i ,  co będzie miało korzyść dla gminy.  Wykreślenie tego punktu jest  działaniem na
niekorzyść gminy.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  zawsze  można  podjąć  uchwałę
o  emisj i  obligacj i  jeśli  będzie  taka  potrzeba,  ale  w  chwili  obecne  nie  stać  gminy
na zaciągane  nowych zobowiązań.  
Wójt  Gminy-  Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że  nie  jest  to  nowe zobowiązanie
ale  emisja  obligacji  jest  tańsza  niż  wcześniej  zaciągnięte  kredyty,  które  zostałyby
spłacone.   
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  odpowiedziała,  że  należy  przedstawić  radnym
konkretne argumenty i  wyliczenia.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  takie  wyliczenia  były  już
przedstawiane,  ale  radni  i  tak  odrzucil i  propozycję.  Stwierdził ,  że  radni  powinni
kierować się dobrem gminy a nie swoim prywatnym. 
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  odpowiedziała,  że  poprzednie  wyliczenia
pokazały,   że  obligacje  wcale  nie  są  korzystne.  Poprosi ła  o  korzystne  wyliczenia
i argumenty za emisją obligacj i .   
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  jeżel i  jest  taka  potrzeba
to po raz kolejny przedstawi wyliczenia.  
Przewodniczący Komisji   Rewizyjnej – Pan Zbigniew Napłoszek  -  stwierdził ,  że warto
jest  zamienić droższy kredyt  na tańszy,  ale musi  to być pewna zamiana.  
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Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  jest  to  zapisane  w  uchwale
i nie będzie zrobione inaczej .  
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  jest  to  poprawka  techniczna  wykreślona
z   projektu  uchwały  budżetowej,  bo  zawsze  można  podjąć  kolejną  uchwałę,  jeżel i  będzie
taka potrzeba.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  zapis  w  uchwale
budżetowej  nie  daje  pozwolenia  na  emisję  obligacj i  bo  do  tego  potrzeba  podjąć  odrębną
uchwałę.  
Radna-  Pani  Krystyna  Zwalińska-   przypomniała,  że  radni  prosi li  o  wymienienie  na  co
będą  przeznaczone  obligację  i  stwierdzono,  że  nie  można  a  w  tym  projekcie  są
wymienione.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że  były  wpisane  na  jaki  cel  będą
przeznaczone obligację i  można to sprawdzić.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek   -  poddał  pod
głosowanie  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  w  projekcie  uchwały  budżetu  -  w  §  6  –
wykreśl ić:  „ust .2.  Spłatę  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  w  kwocie  –6  909
958,44zł”.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 2 głosy przeciw, 
-wstrzymujących się nie było 

przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu na rok 2021.

Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  s twierdziła,  że  po  tej  zmianie  należy
zwiększyć kwotę o należne odsetki.  
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  wprowadzone  zmiany  generują  inne  zmiany
w  budżecie,  więc  po  dokonaniu  przegłosowanych  poprawek  należy  dokonać  przel iczeń
od nowa  i  wygenerować  nowe  tabele  wydatków i  przedsięwzięć.  Poprosił  Panią  Skarbnik
o cierpliwość gdyż oprawek będzie więcej ,  które dokonają zmian w projekcie uchwały.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  złożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  w  projekcie  uchwały
budżetu - w § 7 –w ust.1.  wykreślić wyrazy:  „oraz emisji  papierów wartościowych” 
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 2 głosy przeciw, 
-wstrzymujących się nie było 

przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu na rok 2021.

Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek   - złożył  wniosek
o  dokonaniu  zmiany  w projekcie  uchwały  budżetu  -   w §  6  ust  2  wykreśl ić  –skorygować
kwotę planowanego deficytu po uwzględnieniu dokonanych zmian.  
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
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- 9 głosami za,
- 2 głosy przeciw, 

-wstrzymujących się nie było.
przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia

budżetu na rok 2021.

Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  złożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  w  projekcie  uchwały
budżetu - w § 7.  ust.2.  pkt  1),  t i ret  drugi  -dodać wyrazy:  „ze stosunku pracy” .
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 1 głos przeciw, 
- 1 głos wstrzymujący się.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
na rok 2021.

Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  z łożyła   wniosek  o  dokonaniu  zmiany  w projekcie
uchwały  budżetu  -  w  §  7.  ust .2.  pkt  3) ,  wyrazy:  „jednostki ,  i  z  których  wynikające
płatności  wykraczają  poza  rok  budżetowy”zastąpić  wyrazami:  „gminy  i  termin  zapłaty
upływa w 2021 roku” .
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 2 głosy przeciw, 
-wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia
budżetu na rok 2021.

Radny–  Pan  Ryszard  Bala-   złożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku
nr  9  do  uchwały  budżetowej  Zestawienie  planowanych  kwot  dotacj i  udzielanych
z  budżetu  jst ,  real izowanych  przez  podmioty  należące  i  nienależące  do  sektora  finansów
publicznych w 2021 r.  -  w poz.  1.  dotacji  dla  podmiotów należących do  sektora  f inansów
publicznych–zmniejszyć  kwotę  dotacj i  podmiotowej  dla  GOK  do  wartości  500000  zł.
Kwota,  która pozostanie 150 000 zł  zaproponuje w kolejnej  poprawce.
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  prosi ła  o  przybliżenie  na  co  ma  zostać
przeznaczona kwota 150000 zł .  
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  30  tys.  zł  przeznaczyć  na  zadanie  nr  6  w  planie  dotacji ,
czyli  upowszechniania  kultury fizycznej  w dyscyplinie  sportu pi łka nożna i  tenis  stołowy
oraz  120  tys.  zł  zadań,  które  wynikają  z  planu  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi.   
Radni  uwag nie zgłosil i .  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek   -  stwierdził ,
że są to trzy poprawki,  które należy przegłosować oddzielnie.
1.  zmiany załączniku  nr  9  do uchwały budżetowej  Zestawienie  planowanych kwot  dotacj i
udzielanych  z  budżetu  jst ,  realizowanych  przez  podmioty  należące  i  nienależące  do
sektora  finansów publicznych w 2021 r.  -  w poz.  1.  dotacji  dla  podmiotów należących do

4



sektora  f inansów  publicznych–zmniejszyć  kwotę  dotacj i  podmiotowej  dla  GOK  do
wartości  500000 zł

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 12 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w załączniku nr 9 do uchwały budżetowej   uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021.

2.  zmiany załączniku  nr  9  do uchwały budżetowej  Zestawienie  planowanych kwot  dotacj i
udzielanych  z  budżetu  jst ,  realizowanych  przez  podmioty  należące  i  nienależące
do  sektora  finansów  publicznych  w  2021  r.  -  w  poz.  6.  dotacj i  dla  podmiotów
niezaliczanych  do  sektora  f inansów  publicznych-zwiększyć  kwotę  dotacji  celowej  na
upowszechnianie  kultury f izycznej  w dyscyplinach  sportu:  piłka nożna  i  tenis  stołowy do
wartości  100000 zł .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 12 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w załączniku nr 9 do uchwały budżetowej   uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021.

3.  zmiany załączniku  nr  9  do uchwały budżetowej  Zestawienie  planowanych kwot  dotacj i
udzielanych  z  budżetu  jst ,  realizowanych  przez  podmioty  należące  i  nienależące
do  sektora  finansów  publicznych  w  2021  r.  -  tworzyć  poz.7.  dotacji  dla  podmiotów
niezaliczanych  do  sektora  finansów  publicznych-na  real izację  zadań  z  „Programu
współpracy  Gminy  Grunwald  z  organizacjami  pozarządowymi  i  podmiotami
prowadzącymi  działalność  pożytku  publicznego  na  2021  rok”  Kwota  dotacji  celowej
120000 złotych

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 12 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w załączniku nr 9 do uchwały budżetowej   uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021.

Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  zapytała,  na  jakie  zadania
ma rozdysponować kwotę.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-   odpowiedział ,  że  zadania  są  wymienione  w  programie
współpracy z organizacjami pozarządowymi a pieniądze rozdziel ić wg potrzeb.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  musi  konkretnie  wpisać
rozdział .
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-   odpowiedział,  że  cel  jakim  jest  realizacja  współpracy
z  organizacjami  pozarządowymi  powinien  mieć  pokrycie  finansowe.  Zapytał  co  skarbnik
ma na myśli  mówiąc konkret.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że   w  projekcie  budżetu
musi  wyszczególnienie  celu.  Stwierdziła,  że  jeżel i  sama  sobie  wybierze  cel  to  mogą  być
pretensje,  dlaczego taki  a nie inny.
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Radny–  Pan  Ryszard  Bala-   odczytał  zadania  z  zakresu  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi:

edukacji  publicznej ,  oświaty i  wychowania;

kultury,  sztuki ,  ochrony dóbr kultury i  tradycji ;

rozwiązywania problemów osób dotkniętych niepełnosprawnością;

ochrony i  promocji  zdrowia;

bezpieczeństwa i porządku publicznego;

ochrony środowiska i  ekologii ;

ładu przestrzennego i  zieleni  gminnej;

działalności  na rzecz osób w wieku emerytalnym. 

Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- zapytała,  na który konkretnie cel .
Radny– Pan Ryszard Bala-  odpowiedział,  że czas zweryfikuje potrzeby w gminie.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  poprosi ła  w  takim  razie  o  wskazanie
konkretnego celu a jeżel i  s ię zmieni  w ciągu roku to dokona się zmian.  
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-   odpowiedział ,  że  skarbnik  jest  fachowcem  i  powinna
wskazać  kierunek  merytorycznie,  aby  w  dokumentach  się  zgadzało.  Stwierdził ,
że powinno się podziel ić na cztery dziedziny i  proporcjonalnie przeznaczyć.
Rani  uwag nie zgłosil i .
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-   złożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do
uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne  w  2021  roku  -  wykreśl ić  poz.2.  „Wykonanie
sieci  wodno-kanalizacyjnej  w  miejscowości  Mielno”   na  kwotę  65  tys  zł  a  w  to  miejsce
wprowadzić  dwa  zadania:  1  -utworzyć  poz.  2a.  Wykonanie  sieci  wodno-kanalizacyjnej
i  podłączenie  do niej  nieruchomości  na działce  82/2 w miejscowości  Mielno”.  Planowane
wydatki  –15000  zł  oraz  2  -utworzyć  poz.  2b.  „Wykonanie  projektu  sieci  wodociągowej
dla  działek  od  numeru  187/1  do  187/20  w  miejscowości  Mielno”.  Planowane  wydatki
10000 zł.  
Radna- Pani Cecylia Lecewicz-Husar- zapytała co znajduje się na działce 82/2.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  odpowiedział ,  że  w  roku  2015  był  pomysł  podłączyć  dwóch
mieszkańców  (jeden  z  Tymawy,  drugi  z  Mielnie)  do  przylegających  obok  nich
nieruchomości  urządzeń  kanalizacyjnych  i  wodnych.  Mieszkaniec  Tymawy  został
podłączony  a  mieszkaniec  Mielna  z  nieznanych  przyczyn  nie  został  podłączony  mimo że
rury  przechodzą  obok.  Kwota  65  tys.  zł  to  na  tym  terenie,  o  którym  mowa  miała  być
przeznaczona  na  nieruchomość,  która  nikomu  by  nie  służyła  zapominając
o mieszkańcach.  Stwierdził ,  że  przyszl i  mieszkańcy mogą się  uzbroić  w cierpliwość  gdyż
najpierw  należy  podłączyć  tych  mieszkańców,  którzy  będą  generować  przychód
z dostarczania wody.   
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek   - poprosi ło
przybliżenie tematu w sprawie działki  187.  
Radny– Pan Ryszard Bala-  odpowiedział ,  że jest  to podłączeni  mieszkańca.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  przegłosował
poprawki:
1.   zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne  w 2021  roku --
wykreśl ić  poz.2.  „Wykonanie  sieci  wodno-kanalizacyjnej  w  miejscowości  Mielno”   na
kwotę 65 tys zł .
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 10 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
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- 1 głos wstrzymujący się.
przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia

budżetu na rok 2021.
2.   dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne
w  2021  roku  -  utworzyć  poz.  2a.  Wykonanie  sieci  wodno-kanalizacyjnej  i  podłączenie
do  niej  nieruchomości  na  działce  82/2  w  miejscowości  Mielno”.  Planowane  wydatki  –
15000zł .
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 10 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- 1 głos wstrzymujący się.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
na rok 2021.

3.  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne
w 2021 roku -  utworzyć poz.  2b.  „Wykonanie  projektu sieci  wodociągowej  dla  działek od
numeru 187/1 do 187/20 w miejscowości  Mielno”.  Planowane wydatki  10 000 zł.
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 10 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- 1 głos wstrzymujący się.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
na rok 2021.

Radna– Pani Małgorzata Kamińska-  złożyła  wniosek o dokonaniu zmiany załączniku nr
3  do  uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne  w  2021  roku  -  w  poz.  3.  „Zakup  złóż
oraz  innych materiałów i  wyposażenia  do  hydroforni  w Rychnowskiej  Woli”  –zmniejszyć
kwotę planowanych wydatków do wartości  22000 zł .
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  zapytał  na  co  22000  zł  ma  wystarczyć.  Czy
radni  zdają  sobie  sprawę  w  jakim  stanie  jest  hydrofornia  i  i le  środków  potrzeba
na modernizację,  aby sanepid nie wyłączył  jej  z użytkowania.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  odpowiedziała,  że  sugeruje  się  oczyszczalnią
w  Gierzwałdzie,  która  jest  dużo  większa.  Stwierdziła,  że  zawsze  można  dokonać
przesunięcia środków.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  zapytał  z jakich środków przesunięcie.
Radna– Pani Małgorzata Kamińska-  odpowiedziała,  że np.  z rezerwy
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  odpowiedział ,  że  radni  mają  bardzo  ogólnikową  wiedzę
o  potrzebach  modernizacj i  hydroforni  więc  nie  są  w  stanie  określić  potrzeb,  jeżel i  wójt
przedstawi  wyliczenie  kosztów  i  zakres  potrzeb  to  będzie  można  rozmawiać
o zwiększeniu wydatków. 
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  przegłosował
poprawkę  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania
inwestycyjne w 2021 roku -  w poz.  3.  „Zakup złóż oraz innych materiałów i  wyposażenia
do hydroforni  w Rychnowskiej  Woli” –zmniejszyć kwotę planowanych wydatków z kwoty
77 000 zł   do wartości  22 000 zł .
Radni uwag nie zgłosil i .
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Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 1 głos przeciw, 
- 1 głos wstrzymujący się.

przyjęła wniosek dokonując zmiany w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
na rok 2021.

Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  z łożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do
uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne  w  2021  roku  w  poz.  6.  „Wykonanie  projektu
rozbudowy  sieci  ciepłowniczej  w  miejscowości  Gierzwałd”  -zmniejszyć  kwotę
planowanych wydatków do wartości  z 25000zł  do wartości   15000 zł.
Radna- Pani Cecylia Lecewicz-Husar- zapytała z czego wynika taka obniżka.
Radny– Pan Ryszard Bala-  odpowiedział,  że  można także zapytać skąd wzięła  się  kwota
25000  zł.  W  momencie  kiedy  przystąpi  się  do  ogłoszenia  przetargu  okaże  się,  czy
ta kwota wystarczy.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  zapytał  czy
wiadomo jaka i lość osób wnioskowała o tą inwestycję.
Radna- Pani Cecylia Lecewicz-Husar- odpowiedziała,  że osobiście zbierała podpisy pod
wnioskiem  i  podpisało  się  30  chętnych,  ale  i lu  faktycznie  skorzysta  z  inwestycji  to  się
okaże.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  odpowiedział ,  że  radni  nie  chcą  odcinać  mieszkańców
od  dóbr  nowoczesności  ale  należy  podejść  do  tego  w  sposób,  że  zostanie  wpisany
do budżetu a dalsza realizacja pozyskaniu większej  i lości  danych.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  przegłosował
poprawkę  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  w  poz.  6 .  „Wykonanie  projektu  rozbudowy  s ieci
ciepłowniczej  w  miejscowości  Gierzwałd”  -zmniejszyć  kwotę  planowanych  wydatków
do wartości  15000 zł .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 12 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła
wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  Przebudowa  drogi  gminnej  w  miejscowo ści  Gierzwałd.
Zaproponowała ,  aby  inwestycję  tą  przełożyć  na  kolejny  rok  gdyż  przy  drodze  nadal  są
prowadzone prace nad budową domów, które  mogą uszkodzić  drogę.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  jest  to  zasadna  decyzja  jeśl i  ma  być  udowa
drogi  do wtedy gdy już prace budowlane będą skończone.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  zapytał  czy radni  rezygnują  z  dofinansowana na
ten cel.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała
dlaczego.
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Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  jest  termin  do  czerwca
i  muszą  być  wykonane  prace  a  nawet  oddać  gotową  drogę  do  użytku.  Poprosi ł  o  rozwagę
w  podejmowaniu  decyzji  i  nie  przeszkadzaniu  w  realizacj i  inwestycji .  Stwierdził ,  że
projekt  był  nieoszacowany  i  trzeba  skorzystać  z  dofinansowania  teraz,   aby  nie
przepadło.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poprosi ł
o  przybliżenie  projektu  real izacji  tej  inwestycji ,  na  jakim  jest  etapie,  jakie  są  koszty
i konsekwencje.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że  wiosną  2019  roku  informował
radnych  o  pozytywnym  rozpatrzeniu  wniosku  i  podpisaniu  umowy  z  Marszałkiem,
w  której  były  ustalone  terminy.   Zakończenie  projektu  możemy  przesunąć  ale  rozpocząć
musimy  już  w  roku  2021  bo  inaczej  przepadnie  dofinansowanie.  Projekt  jest
nieoszacowany  i  całkowity  koszt  gminy  może  wynieść  ok  1  mln  zł  dlatego  warto
skorzystać z dofinansowania.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   jaki  jet  całkowity
koszt  inwestycji  i  dlaczego nie zostały dane wykazane w kolumnie nr 6.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że 1,5mn zł .
Skarbnik Gminy-  Pani  Sylwia Kierebińska-  odpowiedziała,  że  przyjęła  wartości  jaki  są
w projekcie,  i  które  są  objęte  dofinansowanie.  W l istopadzie  po  konsultacjach  obliczono
jakie prace mają być w tej  kwocie wykonane,  cała reszta będzie ujęta w następnym roku.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  zaproponował,  aby  zaprzestać  rozpatrzenia  tego  punktu
i po przerwie powrócić do tematu.  
Radna-  Pani  Cecylia  Lecewicz-Husar-  przypomniała,  że  ta  inwestycja  była  w planie  już
w  poprzedniej  kadencji  ale  się  nie  udało,  obecnie  powstały  nowe  domy.  Mieszkańcy,
którzy  mieszkają  przy  tej  drodze  są  przeświadczeni ,  że  inwestycja  się  rozpocznie
i nie chce być w skórze radnych,  gdy mieszkańcy się dowiedzą,  że inwestycji  nie będzie.  
Zaproponowała,  aby rozpocząć inwestycję i  przełożyć zakończenie na rok następny.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  przypomniał,  że  wójt  określi ł  termin  końca  inwestycji
do czerwca 2021 r.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  jest  to  termin  z  umowy,  ale
można go przedłużyć jeśl i  prace ostaną rozpoczęte.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  poprosiła  o  przygotowanie  kosztorysu  oraz
zaproponowała,  aby pozostawić punkt w inwestycjach na rok 2021.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  stwierdził ,
że w takim razie nie będzie poddawał wniosku pod głosowanie.  
Radni uwag nie zgłosil i .

Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  z łożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do
uchwały budżetowej  Zadania  inwestycyjne w 2021 roku -  wykreśl ić  poz.  8 .  „Przebudowa
drogi  gminnej  w miejscowości  Stębark” kwota 450 000 zł .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 10 głosami za,
- 1 głos przeciw, 

- wstrzymujących się nie było.
przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie

uchwalenia budżetu na rok 2021.
Radni uwag nie zgłosil i .
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Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła
wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  w  poz.  9 .  „Wykonanie  projektu  budowy  chodnika
w  miejscowości  Stębark”-zmniejszyć  kwotę  planowanych  wydatków  z  20  000  zł  do
wartości  10000  zł ,  a  pozostałą  kwotę  przeznaczyć  na  wykonanie  oświet lenia  drogi
gminnej  położonej  na działce  nr  145 w Stębarku.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  jest  to  nie  do
zaakceptowania  gdyż  kwota  ustalona  jest  z  Zarządem  Dróg  Wojewódzkich
z  rozl iczeniem  50/50,  jeżel i  nie  przeznaczymy  środków  to  inwestycja  się  nie  zostanie
wykonana.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  przy  drodze  w  Stębarku  jest  pięć  grup  zabudowy
i  oświetlenia  odstępów  między  nimi  nie  jest  konieczna,  ale  przy  zabudowaniu  jest
potrzebne.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  przypomniała,  że  inwestycja  ta  miała  być
wykonana z funduszu sołeckiego.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  środków  zabrakło  na
realizacje  funduszy  sołeckich,  gdyż  poprzedni  wójt  nie  zapłaci ł  za  inwestycję
w  Kiersztanowie,  na  którą  wyemitowano  obligację  w  2018  roku.  Dlaczego  radni  nie
zainteresują się gdzie są środki  z emisji  obligacj i .  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  dlaczego
niektóre  sołectwa  wykonały  fundusz  sołecki  w  100%  a  inne  wcale  i  jeszcze  środki
przepadły.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  sołtysi  odpowiadają  także  za
realizację  funduszu  sołeckiego  oraz  niektóre  sołectwa  czekały  z  real izacją  np.
Rychnowska Wola z wykonaniem wiaty.  
Radny-  Pan  Adam  Królikowski-  stwierdził ,  że  jeżel i  jest  zagrożenie  utraty
dofinansowania to nie warto zmniejszać kwoty inwestycji .  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  przyznała  rację,  że  nie  warto  ryzykować  utraty
dofinansowanie  i  należy pozostawić kwotę 20 000 zł .  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  stwierdził ,  że  nie
będzie poddawał wniosku pod głosowane.
Radni wyrazil i  zgodę.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  dodanie  inwestycji-  wykonanie  oświet lenia  drogi  gminnej  położonej
na działce nr 145 w Stębarku w kwocie 10000 zł .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- 2 głosy  wstrzymujące się.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radni uwag nie zgłosil i .  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła
wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  w  poz.  10.  „Zakup  ciągnikowej  kosiarki  bi jakowej  na
potrzeby  Referatu  Gospodarki  Komunalnej”  -zmniejszyć  kwotę  planowanych  wydatków
z kwoty 20000zł  do wartości  10000zł .
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Radny-  Pan  Piotr  Szewczak-  s twierdził ,  że  10000  zł  jes t  za  mało,  aby  kupić
profesjonalną kosiarkę i  powinno się  pozostawić kwotę 20000 zł .
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  stwierdził ,
że  kosiarka  za  10000  zł  spełni  przeznaczenie  na  potrzeby  RGK,  który  posiada   ciągnik
mocy 80 koni  mechanicznych.
Radny– Pan Ryszard Bala- stwierdził ,  że place zabaw i  mniejsze zakamarki  trzeba kosić
kosą żyłkową. 
Radni uwag nie zgłosil i .  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  wniosek o dokonaniu zmiany załączniku nr  3  do uchwały budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  w  poz.  10.  „Zakup  ciągnikowej  kosiarki  bijakowej  na
potrzeby  Referatu  Gospodarki  Komunalnej”  -zmniejszyć  kwotę  planowanych  wydatków
z kwoty 20000zł  do wartości  10000zł.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 2 głos przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radni uwag nie zgłosil i .
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła
wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania
inwestycyjne w 2021 roku -  wykreśl ić  poz.  13.  „Zakup komputera  i  drukarki  na  potrzeby
Urzędu Gminy”.  
Rani  uwag nie  zgłosi l i .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 2 głos przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radni uwag nie zgłosil i .
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  z łożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do
uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne  w  2021  roku  w  poz.  wykreśl ić .  „Zakup
średniego  samochodu  ratowniczo-gaśniczego  dla  OSP  Gierzwałd”  Stwierdził ,  że  dwa
samochody  zakupione  w  ostatnich  dwóch  la tach  zaspokoiły  potrzeby  OSP  a  zadanie
to możemy przepisać na rok 2022 o i le  sytuacja  f inansowa się  poprawi .  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  s twierdził ,  że  OSP  Gierzwałd  jet  jednostką
zal iczona  do  krajowego  systemu,  która  ma  najwięcej  wyjazdów i  powinna  być  dostępna
zawsze  więc  sprzęt  t rzeba  wymienić .  Wóz  st rażacki  jest  już  zużyty  i  powinno
się  go  wymienić  a  stary  przesunąć  do  OSP  Zybułtowo  gdzie  jes t  jeszcze  starszy.  Nie
powinno s ię  tego przesunąć n kolejne lata  gdyż można uzyskać dof inansowanie.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  OSP  Gierzwałd  jest  największą
jednostką i  powinno się zakupić wóz w bieżącym roku a nie do OSP Dylewa. 
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  radni  nie  są  przeciwni  bezpieczeństwu
w  gminie,  ale  posiadamy  trzy  jednostki  Państwowej  Straży  Pożarnej  oraz  Ochotnicze
Straże  Pożarne  działające  na  zasadzie  wspomaganie.  Krótsze  odległość  są  celowe
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ale  posiadamy  dwa  nowe  wozy  strażackie  zakupione  w  ostatnich  dwóch  lat  dobrze
spełniają swoją rolę.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  stwierdził ,  że  OSP  zawsze  jest  przed
Państwową  Strażą  Pożarną,  gdyż  są  bliżej.  Gdyby  czekać  na  jednostkę  z  Ostródy  może
okazać się już za późno,  OSP w Gierzwałdzie są pierwsi  nawet na drodze nr 7.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  jeżeli  otrzymamy  dofinansowanie
to można zawsze  dopisać zadanie i  dobrać kredyt .
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  stwierdził ,  że  nie  ma  zamiaru  brać  kredytu
na tą inwestycję i  w chwil i  składania wniosku należy określ ić sposób finansowania.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  wniosek o dokonaniu zmiany załączniku nr  3  do uchwały budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  w poz.  wykreśl ić.  „Zakup  średniego  samochodu  ratowniczo-
gaśniczego dla OSP Gierzwałd”.
Rani  uwag nie  zgłosi l i .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 6 głosami za,

- 2 głos przeciw, 
- 1 głos wstrzymujący się nie,

-1 osoba nie głosowała.
przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie

uchwalenia budżetu na rok 2021.
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  z łożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do
uchwały  budżetowej  Zadania  inwestycyjne  w  2021  roku-  wykreślić  inwestycję  remontu
pokrycia  dachowego  na  szkole  w Mielnie  a  środki  przeznaczyć  na  utworzenie  inwestycji
utworzyć  poz.  16a  „Wykonanie  projektu  drogi  i  chodnika  od  drogi  powiatowej
do szkoły podstawowej  w Mielnie” .  Planowane wydatki  –15000 zł .
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  stwierdził ,  że  remont  dachu  to  zalecenie
sanepidu  i  zadanie  to  wprowadził  dyrektor  szkoły  w  Mielnie.  Stwierdził ,  że  nie  rozumie
do  czego  radni  dążą,  gdyż  remont  dachu  za  30  000  zł  wykonano  by  na  długie  lata
i jest  to konieczne.  
Radny– Pan Ryszard Bala-  uznał ,  że  należałoby się  zastanowić czy  nie  warto  przesunąć
środków z inwestycji  położenia kostki  brukowej przed szkołą w Milnie.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski -  odpowiedział ,  że  jeżel i  środki  zostaną to  można
przesunąć ale w chwil i  obecnej  powinna ta inwestycja pozostać w budżecie.  
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  odpowiedział ,  że  radnym  nie  zależy  na  wykreślaniu
inwestycji  bo zawsze można dopisać o ile pojawią się środki .
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział,  że  radni  właśnie  wykreślają
inwestycję,  jak np.  wóz strażacki  a można zostawić tylko zmniejszyć środki .  
Radna– Pani  Małgorzata Kamińska-  stwierdziła,  że  remont  dachu należy zostawić gdyż
jet  to potrzeba szkoły a nową inwestycje na projekt  chodnika można dopisać.  
Radny– Pan Ryszard Bala- zgodził  się na pozostawienie inwestycji  remontu dachu.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  wniosek o dokonaniu zmiany załączniku nr  3  do uchwały budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  u tworzyć  poz.  16a  „Wykonanie  projektu  drogi  i  chodnika
od drogi  powiatowej  do szkoły podstawowej  w Mielnie” .  Planowane wydatki  –10000 zł .
Rani  uwag nie  zgłosi l i .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
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- 9 głosami za,
- 2 głos przeciw, 

- wstrzymujących się nie było.
przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie

uchwalenia budżetu na rok 2021.
Radni uwag nie zgłosil i .
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  złożyła
wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -w  poz.  17.  „Przebudowa  łazienki  jednej  pod  potrzeby  osób
niepełnosprawnych  w  Szkole  Podstawowej  w  Szczepankowie”  -zmniejszyć  kwotę
planowanych wydatków do wartości  30000 zł .
Wójt Gminy-  Pan Adam Szczepkowski -  odpowiedział,  że  jest  to  na wniosek od dyrekcji
szkoły  więc powinno zostać.
Radny-  Pan  Adam  Królikowski-  stwierdził ,  że  dyrekcja  chce  wyremontować  dwie
łazienki  dla potrzeb dzieci  niepełnosprawnych.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  wniosek o dokonaniu zmiany załączniku nr  3  do uchwały budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  -  w  poz.  17.  „Przebudowa  łazienki  jednej  pod  potrzeby  osób
niepełnosprawnych  w  Szkole  Podstawowej  w  Szczepankowie”  -zmniejszyć  kwotę
planowanych wydatków do wartości  30000 zł .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 9 głosami za,

- 2 głos przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radni uwag nie zgłosil i .
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  dmuchawę  do  hydroforni ,  czy  będą
zakupione dwie czy jedna.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski -  odpowiedział ,  że  jedna  już  pracują  o  zamiar
jest  t rzech.  W inwestycji  na rok 2021 jest  zakup jednej  dmuchawy.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  punkty  z  dofinansowana  z  Funduszu
Rządowego już są ujęte z dofinansowaniem i  już nic nie będą kosztowały
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski -  odpowiedział,  że  zależy  od  przetargów  które
będą rozstrzygnięte ale rokowania są,  że w 100% będę dofinansowane.  
Radna- Pani Ewa Ziejewska-  zapytała o stację podnoszenia wody,  czy będzie wykonana,
i  czy nie warto podłączyć do Gierzwałdu.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski -  odpowiedział,  że  jedna  i  druga  opcja  musi  być
wykonana  ale  potrzeba  środków  finansowych  jest  ogromna  więc  trzeba  rozłożyć  to  na
kilka  lat.   W  najbl iższym  czasie  będzie  wykonany  kolejny  etap  pracy  nad  stacją
podnoszenia wody.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  należałoby  tą  inwestycję  przepisać
na rok 2021 aby była pewność,  że zostanie wykonana.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski -  zaproponował kwotę 150 000 zł.
Radna-  Pani  Ewa  Ziejewska-  zgodziła  się,  aby  dodać  do  inwestycji  kwotę  150  000  zł
na budowę stacji  podnoszenia wody w Dylewku. 
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Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  wniosek o dokonaniu zmiany załączniku nr  3  do uchwały budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w  2021  roku  –  utworzyć  inwestycję  wykonanie  stacji  podnoszenia  wody
w Dylewku. 
Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski-  stwierdził ,  że  nie  warto  przeznaczać  za  wysokiej
kwoty  gdyż  każdy  kto  będzie  startował  w  przetargu  będzie  się  sugerował  kwotą  i  jeżel i
będzie niższa to oferta będzie niższa.  Zaproponował,  aby przeznaczyć kwotę 100 000 zł .
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  wniosek o dokonaniu zmiany załączniku nr  3  do uchwały budżetowej  Zadania
inwestycyjne  w 2021 roku –  utworzyć  zadanie  inwestycyjne  stacja  podnoszenia  ciśnienia
wody w Dylewku na kwotę 100 000 zł.
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 12 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radni uwag nie zgłosil i .

Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  z łożył  wniosek  o  dokonaniu  zmiany  załączniku  nr  3  do
uchwały budżetowej  Zadania  inwestycyjne w 2021 roku-  w poz.  35.  „Wykonanie  projektu
na  zagospodarowanie  działki  pod  pole  namiotowe/kempingowe  w miejscowości  Mielno”-
zmniejszyć kwotę planowanych wydatków do wartości  10000 zł .
Radni uwag nie zgłosil i .

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 12 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- wstrzymujących się nie było.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radni uwag nie zgłosil i .
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   zapytał ,  czy  są
jeszcze uwagi co do inwestycji  drogi  w Gierzwałdzie.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  inwestycja  ma zostać  rozpoczęta  w
roku 2021.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   zapytał  jaki
procent  real izacji  inwestycji  ma zostać wykonane aby nie stracić dofinansowania.
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział,  że nie ma takiego zapisu.  
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał,  kiedy  zostaną  naniesione  poprawki  do  projektu
uchwały i  radni  otrzymają materiał  do analizy.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  jest  w  stanie  rozesłać
projekt  po  zmianach  ustalonych  na  komisji  do  jutra  przed  sesją  do  godziny  13.00.
Poprosi ła,  aby  do  projektu  uchwały  dodać  także  środki  z  Rządowego  Funduszu
Inwestygacji  Lokalnych,  spowoduje  to  utworzenie  nowego  załącznika.  Wprowadzenie
tych środków pozwoli  na real izację inwestycji  zaplanowanych z tego funduszu.
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Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  poprosiła  o  wysłanie  na  skrzynki  posiedzenia.pl
oraz został  radnym wydrukowany  w formie papierowej.  Poprosi ła,  aby w przyszłym roku
wcześniej  zacząć  ustalać  poprawki  w  budżecie  oraz  współpracować  z  komisją  Budżetu
Rolnictwa i  Rozwoju Gospodarczego.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  stwierdziła,  że  zgodnie  z  podjętą  uchwałą
w  sprawie  procedury  uchwalania  budżetu  z  roku  2010  określa,  że  każda  z  komisj i
powinna  się  spotkać  w terminie  do  10  grudnia  i  pisemnie  przedstawić  opinię  do  budżetu.
W następnej  kolejności  komisja BRiRG powinna sporządzić ostateczną opinię i  przekazać
ją do skarbnika.  Stwierdziła,  że do dnia dzisiejszego nie trafi ła do niej  opinia.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  nie  potrzebne  są  dyskusje   a  prace
nad projektem powinny rozpocząć się wcześniej .
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-   odpowiedziała,  że  wnioski  zostały
rozesłane i  projekt  także,  ale żadna opinia ani  uwaga radnych do niej  nie wpłynęła.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  stwierdził ,  że  tak  późne  zgłaszanie  zmian
do  projektu  uchwały  przez  radnych  nie  jest  winą  skarbnika.  Uchwała   z  roku  2010
w  sprawie   procedury  uchwalenia  budżetu  określa,  że  przewodniczący  komisji  powinni
zadbać nad terminowością zgłębiania opini i  i  uwag.  
Radni  otrzymali  wszystkie  dokumenty  w terminie,  miel i  możliwość  zgłaszania  uwag,  czy
nawet  omówienia  projektu  uchwały,  ale  nikt  z  radnych  do  dnia  dzisiejszego  nie
zainteresował  się  tematem.  Poprosi ł  radnych,  aby  w  przyszłym  roku  wywiązali  się  ze
swoich obowiązków.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  odpowiedziała,  że  nie  zarzuca  nikomu  winy,  ale
złożyła  propozycję,  aby w przyszłym roku rozmowy rozpocząć wcześniej .  Stwierdziła,  że
bije się w piersi ,  iż  nie zajrzała do uchwały w sprawie procedury uchwalenia budżetu,  ale
wójt  mógłby  przypomnieć  o  takiej  możliwości .   Stwierdziła,  że  w  kolejnym  roku  radni
nie powinni  otrzymać gotowego projektu tylko wspólne go stworzyć.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  nie  było  tak,  że  radni
otrzymali  gotowy  projekt ,  gdyż  26  października  2020r.  radnym  przesłano  wnioski,  które
zostały złożone do budżetu,  ale nikt  z radnych nie zainteresował się tematem. 
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  wspólne  obwinianie  się  za  błędy  nie  jest
nikomu  potrzebne.  Poinformował,  że  do  dnia  jutrzejszego  zostanie  przygotowane
sprawozdanie  z  prac  nad  budżetem  i  wedle  oczekiwań  zostanie  ono  przekazane.
Zaproponował,  aby na jutrzejszej  sesji  poddać poprawki ponownie pod głosowanie.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  termin  sprawozdania  nie
został  zachowany, gdyż minął   5 grudnia 2020r.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  ponownie  poprosi ła,  aby  do  projektu
uchwały  dodać  także  środki  z  Rządowego  Funduszu  Inwestycji  Lokalnych,  spowoduje  to
utworzenie nowego załącznika nr 10.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  stwierdziła,  że  jeżeli  jest  to  potrzebne  to  należy
dodać taki  załącznik.
Radna  –  Pani  Ewa  Ziejewska-  zapytała,  czy  dotyczy  to  inwestycji  e-urząd,  telemetria
oraz kanalizacji  w Stębarku.  
Radni uwag nie zgłosil i .  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  stwierdził ,  że
będzie nowy załącznik.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  poprosił  radnych  aby  zastanowili  się  jeszcze
nad  zakupem  wozu  strażackiego  dla  OSP  Gierzwałd.  Zaproponował,  aby  nie  wykreślać
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inwestycji  ale  zmniejszyć  kwotę  na  200  000  zł,  a  pozostałe  środki  pozyskane  zostaną
z zewnątrz.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –   poddał  pod
głosowanie  poprawkę  w  sprawie  zakupu   wozu  strażackiego  dla  OSP  Gierzwałd  –
pozostawienie inwestycji  ale zmniejszenie na kwotę 200 000 zł .
Radni uwag nie zgłosil i .  

Rada Gminy w głosowaniu jawnym nieimiennym 
- 11 głosami za,

- brak głosów przeciw, 
- 1 głos  wstrzymujący.

przyjęła wniosek dokonując zmiany  w uchwale budżetowej   uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na rok 2021.

Radni uwag nie zgłosil i .
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-   poinformował,  że  w  związku  z  zaciągnięciem
kredytu na rachunku bieżącym w kwocie  1 mln zł  bank może zażądać podjęcie uchwały w
sprawie zastawieniu działek.  Uchwała ta była podjęta w tamtym roku i  nic się nie zmieni ,
ale  bank może chcieć  uchwały z roku 2021 więc projekt  może zostać dodany do porządku
sesji .  
Radna– Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała,  czy po  wprowadzonych zmianach deficyt
się zmniejszy o kwotę 650 000 tys.  zł .
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- tak wynika z obliczeń.
Radni więcej  uwag nie zgłosi li .

3.4. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grunwald na lata 2020-2032.
3.5. w sprawie zmian budżetu gminy Grunwald na 2020 rok.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  przedstawiła  projekty  uchwał .  Poprosi ła
o zadawanie  pytań.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  o  zakup  nieruchomości  w  Mielnie,  czy
już część została zapłacona.
Skarbnik Gminy-  Pani  Sylwia Kierebińska -  odpowiedziała,  że  nie  ale  jest  kwota  zapla -
nowana.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała,  czy  opłacono  już  remont  drogi  w  Dyle -
wie i  dlaczego jest  wyższa kwota.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  tak  i  wyższa  kwota
ze względu na dofinansowanie.
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała  gdzie  środki  zostały  przesunięte,  które
były przeznaczone na np.  stacje podnoszenia wody w Dylewku.
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  trzeba  się  zapoznać
szczegółowo. 
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  zapytał  o  2,5  mln  zł  z  tytułu  wpływu  za  eksploatację  żwi -
rowni  i  w  budżecie  na  rok  2021 kwota  ta  także  f iguruje,  dlaczego kwota  ta  raz  jest  a  in -
nym razem znika.  
Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  zapytała,  czy  jest  nowa  decyzja  w  sprawie  tej
opłaty.
Skarbnik Gminy- Pani Sylwia Kierebińska- odpowiedziała,  że nie ma.  
Wójt  Gminy-  Pan Adam Szczepkowski-  stwierdził ,  że  sprawa się  przeciąga i  nie  wiado -
mo kiedy się skończy i  trzeba być dobrej  myśli .
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Radna–  Pani  Małgorzata  Kamińska-  poinformowała,  że  rozmawiała  z  pracownikiem
RIO, który potwierdził  informację,  że jeżel i  nie  ma nowej decyzji  to nie  można nic  zmie -
niać.  Zapytała na jakiej  podstawie zostało to zmniejszone.  
Wójt  Gminy-  Pan  Adam Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  nie  ma  decyzji  sądu  i  nie  jest
tak,  że  nie  można  zmieniać  to  zależy  jak  sprawa  pracownikowi  RIO została  przedstawio -
na.  
Skarbnik  Gminy-  Pani  Sylwia  Kierebińska-  odpowiedziała,  że  rozmawiała  z  tym  sa -
mym pracownikami RIO, który stwierdził ,  że zmiany mogą być wprowadzone.  
Radny– Pan Ryszard Bala- poprosi ł  o przedstawienie decyzji  na podstawie,  której  doko -
nano zmniejszenia kwoty,  którą wcześniej  wprowadzono odpowiednią decyzją.  
Wójt Gminy- Pan Adam Szczepkowski-  odpowiedział ,  że decyzja jest  ta  sama a RIO po -
zwala na wpisanie niepełnej  kwoty z tej  decyzji .  
Radny–  Pan  Ryszard  Bala-  stwierdził ,  że  RIO  sprawdza  poprawność  f inansową  a  nie
skąd wzięły się te kwoty.  Negatywna opina RIO pokazała,  że wójt  dokonał  przekroczeń.  
Radni więcej  uwag nie zgłosi li .

3.6.  w  sprawie  ustalenia  planu  pracy  Rady  Gminy  Grunwald  oraz  planów      
pracy stałych komisj i  rady na 2021 rok.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew Napłoszek  –  przedstawił  projekt
uchwały.
Radni uwag nie zgłosil i .

 Ad pkt.  5.        Wolne wnioski  i  informacje.  
Radny- Pan Adam Królikowski-  zapytał  o oświet lenie w miejscowości  Szczepankowo.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  odpowiedział ,  że  projekt  jest  na  etapie
uzyskania zgody od właściciela działki  sąsiadującej.
Radny-  Pan  Sławomir  Matuszewski-  zapytał ,  czy  można  wystąpić  z  wnioskiem
o oświetlenie skrzyżowania w miejscowości  Rychnowo, skręt  na Gierzwałd.
Wójt  Gminy-  Pan  Adam  Szczepkowski-  o dpowiedział,  że  można  ale  należy  się
zastanowić skąd przesunąć środki  lub porozumieć się z zarządem dróg.
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  zapytał  kiedy
komisja  Rewizyjna  otrzyma  dokumentację  w  sprawie  barierki  na  molo  nad  jeziorem
Mielno.
Podinspektor-  Pani  Iwona  Mikołajczak-  odpowiedziała,  że  w  dniu  dzisiejszym
otrzymała potwierdzenie odbioru dokumentów, chyba że doszły jeszcze inne.  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek  –  stwierdził ,
że sprawdzi  jakie dokumenty dotarły.
Radni więcej  uwag nie zgłosi li .  
Ad pkt.  6.        Zamknięcie posiedzenia komisji .  
Przewodniczący  Komisji   Rewizyjnej  –  Pan  Zbigniew  Napłoszek   - wobec
zreal izowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Komisj i  Rewizyjnej  Rady Gminy
zamknął  wspólne posiedzenie   Komisj i .

Protokołowała Przewodniczący Komisj i  Rewizyjnej

Iwona Mikołajczak Zbigniew Napłoszek 
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